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Abstract (en)
A process is described for the production of a sewing thread, particularly a sewing thread containing synthetic fibres, provided with a finishing
agent. In this process, after spinning, a finishing agent is applied to the sewing thread, with the application to the sewing thread of monomers and/or
oligomers which undergo ionic and/or radical oligomerisation or polymerisation to develop the finishing agent, and/of the finishing agent itself, and a
treatment to produce radicals and/or ions is performed before the application of the monomers, oligomers and/or the finishing agent, simultaneously
with the application and/or after the application of the monomers, oligomers and/or the finishing agent.

Abstract (de)
Es wird ein Verfahren zur Herstellung eines mit einer Ausrüstung versehenen Nähgarnes, insbesondere synthesefaserhaltigen Nähgarnes,
beschrieben. Hierbei trägt man nach dem Spinnen eine Ausrüstung auf das Nähgarn auf, wobei Monomere und/oder Oligomere, die unter
Ausbildung der Ausrüstung ionisch und/oder radikalisch oligomerisieren bzw. polymerisieren und/oder die Ausrüstung selbst auf das Nähgarn
aufgebracht werden. Vor dem Auftragen der Monomeren, Oligomeren und/oder der Ausrüstung, gleichzeitig mit dem Auftragen und/oder nach dem
Auftragen der Monomeren, Oligomeren und/oder der Ausrüstung führt man eine Behandlung zur Erzeugung von Radikalen und/oder Ionen durch.
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